
Referat bestyrelsesmøde  

Mandag den 15-06-2020 

 
1: 

Referat fra forrige bestyrelsesmøde blev godkendt af fremmødte  

  

2: Siden sidst fra Formanden 

 

Klubben har ligget noget underdrejet grundet corona 

Der skal uddannes livreddere senest til December 2020 

Evnt nye livredder emner Jacop  og Benjamin 

 

Dykkerkalenderen revurderes med udgangspunkt i de aktive dykkeres ønsker 

2 nye dykkere er kommet fra Baltic / Nykøbing 

 

Der har været deltagelse fra klubben i Havneudvalget med temaer som: 

 

Brug af havnearealer (bilag vedhæftet referat) 

Planlægning af diger for fremtidens højvande 

 

Bjarne orienterede om skrivelse fra kommunen vedr. plads til Alf  ( 01-04-20 / 31-03-2021) 

 

Er vores hjemmeside Ajour?  Ingen respons  

 

Der er aftalt at klubben kan bruge svømmehallen til  uddannelse fra 01-12-20 til 01-03-2021 

 

Eventuelt skal der udfærdiges en aktivitetskalender med alternative aktiviteter eks.  

MTB-undervandsjagt- fisketure 

 

Klubhuset skal males og der afsat følgende datoer 25-26 juli 2020 

Mogens undersøger om klubben kan få sponseret noget af malingen 

 

Der er kommet et nyt medlem i ALF-udvalget og det er PER 

 

3: Økonomi 

Bjarne orienterede om at vort opkrævningssystem til kontingent er opsagt af Lollands Bank  

Der arbejdes på et alternativt system 

Endvidere vil Bjarne undersøge hvad det vil koste klubben at få indført Mobil-pay en  

Ca pris på 1000 kr årligt blev nævnt 

 

4: Græsudvalget 

Flere har tilbudt sig bla. Per og Keld 

 

Ovenstående referat blev godkendt at nedenstående ; 


